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Sent Wed 9 9 2020 3 51 41 PM

Subject RE vraag griepvaccins
Received Wed 9 9 2020 3 51 41 PM

10 2eHelder

vroeger mijn collega zij snapt wel dat we niet zelf kunnen beslissen over de allocatie van de vaccins

als er een overschot dreigt dus ik zal haar laten weten dat mocht dat het geval zijn we met VWS overleggen wat

te doen

ik denk ook dat het om medewerkers gaat Ik zal onderstaand aan haar terug geven10 2e was

Groet 10 2s

10 2e 10 2e @rivm nlFrom

Sent woensdag 9 September 2020 10 33

|@rivm nlTo

2e 10 2e 10 2e|@rivm nl |@rivm nlCc

Subject RE vraag griepvaccins

Hoi 10 2e

10 2eIk snap de vraag van

tot de doelgroep en voor hen kunnen de huisartsen of de zorginstellingen net als elk jaar vaccins bestellen bij de

SNPG Als ze meer nodig hebben kunnen ze een nabestelling doen

niet helemaal Zij heeft het over bewoners van WT instellingen Maar deze behoren

Ik kan haar vraag beter plaatsen als het gaat om medewerkers in deze zorginstellingen Voor hen moeten de

zorginstellingen zelf vaccins inkopen en het kan zijn dat daar een tekort is Wij gaan niet over de inkoop voor

zorginstellingen De vaccins die we voor het programma inkopen zijn alleen voor de risicogroepen Als blijkt dat er

veel vaccins over zijn en er is op andere plaatsen behoefte aan vaccins zullen we met onze opdrachtgever VWS in

overleg moeten treden of we de vaccins op een anderemanier mogen inzetten dan voor het programma en voor

wie Dat lijkt me iets om eerst verder met jou en

willen we graag onze medewerking aan verlenen^iaa^ver de uitvoering moet dan wel goed nagedacht worden Ik

zou dus voor nu zeggen dat we niks voor deze instellingen kunnen betekenen als de vaccins voor medewerkers

bedoeld zijn een geen andere toezeggingen doen Misschien kunnen de instellingen bij VWS een signaal afgeven
Ik merk de afgelopen jaren dat er veel vragen over inkoop van vaccins voor zorgmedewerkers bij ons

terechtkomen maar wij kunnen daar vooralsnog niets mee Dit bespreek ik ook regelmatig in het PO met VWS

door te spreken De gedachte is natuurlijk mooi en daar10» 2e|

Mooi onderwerp om eens op door te praten met elkaar

Groeten

10 2e

Drs |
m

iNationaal Programma Grieppreventie

RIVM Centrum voor BpvnlkinffsonrtRr70Rk | Pnsthn ^p 37 fl RA Bilthoven

M 06 |@rivm nl | Kamerl Iverdieping |T 030 E I0 [2e
10 0Op

I0 2e IC 2e @rivm nlFrom

Sent dinsdag 8 september 2020 08 41

H^jwm1nl
l@rivm nl

I0 2eTo

OQX2eCc

Subject FW vraag griepvaccins

Ha 10 2e

Zie svp onderstaand Hoe werkt dat met instellingen waarvan de bewoners deel uitmaken van de doelgroep van

NPG Moeten die instellingen zelf het vaccin kopen



637320

10 2eIk heq

mogelijk een inschatting te maken van of we tekortkomen of overhouden Mochten we overhouden dan kunnen we

instellingen die achter het net gevist hebben mogelijk helpen

geantwoord dat we zelf ook vrezen dat we tekort komen dat we de opkomst monitoren om zo vroeg

10 2eGroet

PS Ik weet niet wat gebruikelijk is ik stuur de vraag direct door naar en neenj
zodat ze ervan weet Is dat oke voor jullie of zijn er andere voorkeuren

mee in de cc10 2«

10 2e 1D 2e

10 2e 10 2e

Dubbel

10 2e ioh 10 2e

10 2e


